
 

 

Make unforgettable 
memories  

悠享度假，在此启程

万宁神州半岛假日度假酒店
Holiday Inn Resort Wanning Shenzhou Peninsula

海南省万宁市东澳镇神州半岛凤凰路南侧666号 邮编:571528
No. 666, South of Fenghuang Road, Shenzhou Peninsula, Dong’ 

ao Town, Wanning City, Hainan Province, 571528, P.R. China

你好，万宁神州半岛
Hello,Wanning 

Shenzhou Peninsula 
欢迎来到万宁！

这里坐拥海南岛东海岸的瑰丽风光，人文底蕴厚重，不仅有绵延
百里的原生态海岸线、壮阔的日月湾冲浪胜境和兴隆热带植物园
等自然奇观，更融合了侨乡文化、黎苗风情与现代活力。

作为海南自贸港的重要节点，万宁将热带滨海度假与特色文化体
验完美结合，为您开启“诗与远方”的独特旅程。

承袭万宁得天独厚的度假基因，万宁神州半岛假日度假酒店现已
璀璨绽放。

Welcome to Wanning! Blessed with magnificent scenery 
along the eastern coast of Hainan Island and profound 

cultural heritage, this area offers miles of pristine coastline, 
the breathtaking surfing paradise of Riyue Bay, natural 

wonders like Xinglong Tropical Botanical Garden, and a rich 
blend of Overseas Chinese culture, Li and Miao ethnic 

traditions, and modern vitality. As a key hub of the Hainan 
Free Trade Port, Wanning seamlessly combines tropical 

coastal leisure with distinctive cultural experiences, inviting 
you to embark on a unique journey of discovery. Embracing 

Wanning’s exceptional resort essence, Holiday Inn Resort 
Wanning Shenzhou Peninsula proudly announces its 

grand opening. 



 

我们所想 如您所愿
What’s waiting for you… 

这一切等您体验...
Just the place for you

我们在这里
How to find us

万宁神州半岛假日度假酒店坐落于海南神州半岛乐涛湾黄金海岸线，
是洲际酒店集团与海南森桦置业有限责任公司倾力打造的集滨海度
假、亲子娱乐、商务会议于一体的综合性高端度假酒店。

酒店拥有236间一线海景豪华客房及外星小神兽亲子主题客房，孩子
们在这里可以尽情释放天性，趣味盎然的植物迷宫、长达130米近1600
平方米的无边际泳池及举步可达蔚蓝大海，让您既可享专业泳池带来
的淋漓畅游之快感，又能沉浸在海边独有的松弛里。“儿童食宿，欢乐尽
享”礼遇竭力满足亲子家庭出游多样化需求。

悦海全日制餐厅汇聚中西式美味早餐及融合式海鲜、东南亚和本地自
助美食。中餐厅主理新派粤菜、川菜及本地菜，让客人尽享饕餮美食、椰
风海韵。

万宁神州半岛假日度假酒店标志性的“假日酒店微笑”服务将成为您海
南度假的理想之选。

我们所想 如您所愿

Holiday Inn Resort Wanning Shenzhou Peninsula is located on the 
prime coastal stretch of Letao Bay, Shenzhou Peninsula, Hainan. Jointly 
developed by InterContinental Hotels Group and Hainan Senhua Real 
Estate Co., Ltd., it is a comprehensive high-end resort integrating coastal 
vacation, family-friendly entertainment and business conferences.

The resort boasts 236 premium rooms with frontline sea views, as well 
as "Alien Little Beast" family-themed rooms—where children can fully 
unleash their natural vitality. The engaging botanical maze, the 
1,600-square-meter infinity pool (featuring a 130-meter length), and the 
blue sea within easy walking distance allow guests to relish the thrill of 
swimming in a professional-grade pool while immersing themselves in 
the unique tranquility by the coast. The "Kids Stay & Eat Free" benefit is 
designed to meet the diverse needs of family travelers.

Yuehai All-Day Dining Restaurant serves an array of Chinese-Western 
breakfast options, as well as integrated seafood, Southeast Asian and 
local buffet cuisines. The Chinese Restaurant specializes in innovative 
Cantonese, Sichuan and local dishes, allowing guests to savor delicious 
feasts amid the coconut breeze and coastal charm. 

With its iconic "Holiday Inn Smile" service, Holiday Inn Resort Wanning 
Shenzhou Peninsula stands as your ideal choice for a vacation in 
Hainan.

Just the Place for You

酒店的全日餐厅以现代轻奢风格诠释海滨用餐美学，可同时接待120位
宾客用餐，空间可延伸至露天观景平台，将自然风光尽收眼底。另有6间
雅致包厢让您私享佳肴盛宴。主厨团队以精选食材演绎多重风味，包括海
南特色菜、精品粤菜，或是东南亚风味等等。从唤醒味蕾的晨间轻食到抚
慰心灵的深夜暖汤，我们愿为每位客人开启不虚此行的味觉之旅。

全日餐厅

The All Day Dining restaurant redefines coastal culinary aesthetics 
through modern minimalist luxury, accommodating up to 120 guests 
while seamlessly extending to an open-air viewing terrace that captures 
panoramic natural vistas, complemented by six private dining rooms 
crafting exclusive gastronomic sanctuaries; master chefs orchestrate a 
symphony of flavors—Hainanese, Cantonese, and Southeast Asian 
cuisines—culminating in a bespoke culinary odyssey where palate-awak-
ening morning light meal transitions into soul-soothing midnight soups, 
ensuring every guest's journey transcends mere dining into an 
unforgettable sensory narrative.

All Day Dining

空间感十足的大堂吧，这里提供精致的茶点与软饮，让您领略中西文化的
风情；同时，这里也是休闲和商务洽谈的不二之选。

The spacious lobby lounge, which offers exquisite light meals and soft 
drinks to give you a taste of Chinese and Western culture. Meanwhile, it is 
also a great choice for leisure and business meetings.

Lobby Lounge

健身中心配备先进的健身器材，包括有氧运动和力量训练的器械，助您开
启活力健身之旅。

健身中心

The fitness center is equipped with advanced fitness equipment, 
including aerobics and strength training equipment, empowering you to 
embark on a dynamic and revitalizing fitness journey.

酒店坐落于万宁神州半岛凤凰路南，距万宁神州站直线距离约7.5公里，
距三亚凤凰国际机场108公里。酒店毗邻大洲岛国家级海洋生态自然保
护区及滨海商业街，您也可以乘坐出租车畅游城市。既远离人流的喧嚣吵
闹，又享受了出行的便捷。

机场
三亚凤凰国际机场108公里

神州高尔夫球场约2.6公里
神州半岛灯塔约2.6公里
石梅湾约8公里
日月湾约15公里

万宁王府井悦舞小镇（王府井国际
免税港）约8公里

神州站约7.5公里
公交兴隆6号线观海阁站约200米
公交万宁旅游二路/兴隆6号线神州
半岛商业广场站约200米

周边商场

Nestled along the southern stretch of Phoenix Road in Wanning's 
Shenzhou Peninsula, the hotel is approximately 7.5 kilometers 
(straight-line distance) from Shenzhou Railway Station and 108 kilometers 
from Sanya Phoenix International Airport. Adjacent to the Dazhou Island 
National Marine Ecological Reserve and coastal commercial districts, it 
offers seamless access to urban exploration via taxi services—perfectly 
balancing serene retreat from urban bustle with effortless connectivity. 

*以上里程信息均为酒店至各目的地的直线距离。
*Please note that all distances given above are straight-line distance.
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大堂吧

Fitness Center

交通信息附近景点

Airport
Sanya Phoenix International 
Airport 108km

Shenzhou Peninsula Golf Club  
2.6 km
Shenzhou Peninsula 
Lighthouse   2.6 km
    Shimei Bay 8 km
    Riyue Bay 15 km

Wangfujing Yuewu Town 
(Wangfujing International 
Duty-Free Port 8 km

Shenzhou Railway Station 7.5km
Bus Xinglong Line 6 Guanhaige 
Station 200m
Bus Wanning Tourism Route 2 / 
Xinglong Line 6 Shenzhou 
Peninsula Commercial Plaza 
200m

Nearby shops

TransportationNearby attractions


